
Sognefogedparkens grundejerforening. 

 
15. september 2009. 

 

Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde 

den 8. september 2009. 
 

Til stede: Erik, Arne, Hans, Lars, Torsten. 

Afbud: Connie, (Lars Jensen indkaldt som suppleant) 

 

 

1: Blåbærvej. 

Vi har modtaget et langt brev fra Parcelhusejernes Landsforening, hvor de fremsætter 

deres syn på sagen uden at tilbyde direkte hjælp. 

Der er ikke noget ulovligt i FK-husets fremgangsmåde, så vi har en svær sag 

Lars tager kontakt til Svend Springer i kommunen for en dialog om sagen. 

Efterfølgende tager Lars kontakt til Jan Nielsen, FK-huset. 

Arne ringer til PL, Jørn Bitsch samt evt. formanden og rykker for en mere kontant ide 

fra deres side. Samtalen bekræftes derefter skriftligt. Arne foreslår PL et møde 

mellem bestyrelsen og PL og derefter et møde hvor kommunen også deltager. 

 

2: Skøde grønt område. 

Skødet er kommet retur fra tinglysning p.g.a. et par tekniske fejl. Skødespecialisten 

retter, og samtidig underskriver vores kasserer, da vedtægterne kræver både formand 

og kasserers underskrift. 

 

3: Eventuelt. 

Hans ønsker af private årsager at stoppe i bestyrelsen indtil videre. Han indtræder 

som suppleant. 

Suppleant Lars Jensen indtræder i besrtyrelsen. 

 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær    


